

《单词百科:Graves是什么意思?Graves怎么发音?Graves的解释和用法》

英语单词Graves是什么意思?Graves怎么读?Graves怎么发音?简答网为您整理了Graves的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Graves怎么读

Graves的读音:[reivz]

Graves的意思

1、n. (法国) 格拉夫葡萄酒;

Graves的双语例句

1、 He went to visit the graves of his forefathers.

他去拜谒他祖先的墓地.

2、 They are digging their own graves, and they have no right to blame fate or other

people.

自家掘坑自家埋, 怨天尤人全是错误的.

3、Robbing graves is grisly.

盗墓是可怕的.

4、His behavior would make his parents turn in their graves.

他的行为会令他死去的父母在九泉之下不得安宁的.

5、Twenty-eight cases with hyperplasia, including 2 Graves disease and 26 nodular hyperplasia.

增生性病变28例, Graves病2例, 结节性增生26例.

6、On Recent Clinical Studies of Treatment of Graves by TCM.

中医药治疗Graves病临床研究近况.

7、Their custom is to strew flowers over the graves.

他们的风俗是在坟墓上撒花.

8、Clinical observations on the treatment of Graves'ophthalmopathy with acupuncture and drugs.

针药结合治疗Graves病眼征的临床观察.

9、To study the effect of anti-thyroid drug (ATD) on heart rate variation (HRV) in patients with Graves disease (GD).

目的:探讨 抗 甲状腺药物 (ATD) 对毒性弥漫性甲状腺肿即Graves病 (GD) 患者治疗前后心率变异性 (HRV) 的影响.

10、The church, the ruin, the antiquated graves, had equal claims upon a stranger's thoughts.

教堂, 废墟, 古老的坟墓均能使陌生人思绪万千.

11、Major Graves has been promoted to the rank of lieutenant colonel.

格雷弗斯少校已晋升为中校.

12、Objective To explore the curative effect of using ^{131}I to treat Graves disease accompanies periodic paralysis.

目的探讨 ^{131}I 治疗Graves病合并周期性麻痹的疗效.

13、Experimental study on Therapeutic Effects of Graves'disease in Rats and its Mechanism.

中药对免疫性Graves病大鼠的作用及其作用机理的实验研究.

14、CT DIGNOSIS OF GRAVES ORBITOPATHY (REPORT OF 29 CASES)

Graves ' 眼眶病CT诊断 (附29例病例分析)

15、The invaders are digging graves for themselves.

侵略者在自掘坟墓.

以上是简答网为您整理的Graves怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Graves的用法、Graves的释义、Graves的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Graves>